
Verslag bijeenkomst 23 mei 2018 
 
Aanwezig: zie bijlage 
 

1. Regine opent de vergadering en licht de historie van de bijeenkomst toe. Het is 
plezierig dat de Vrienden van het Roomburgerpark en vertegenwoordigers van de 
VvE’s, hierna verder aangeduid met “de Vrienden”, aanwezig zijn. De aanwezigen 
stellen zich voor en geven aan namens welke partij ze aanwezig zijn. 
 

2. Bert Stemerdink houdt een inleiding namens de Vrienden. De presentatie is 
aangehecht. De Vrienden schetsen 8 scenario’s en hebben een voorkeur voor 
handhaving van de bestaande situatie. Zij zien als oplossing voor het ruimtegebrek 
van HC en TC Roomburg, hierna verder aangeduid als ”sport”, het spelen op twee 
locaties, oprichting van een satellietclub of gehele of gedeeltelijke verhuizing naar De 
Vliet. Op dit moment wordt met name (parkeer)overlast ervaren ter plaatse van de 
ingang bij het complex aan de Asserstraat. Een uitbreiding van sport ten koste van 
het park is voor De Vrienden niet acceptabel. De Vrienden zien wel graag een 
kwaliteitsverbetering van het park die gerealiseerd kan worden door een heemtuin, 
pluktuin etc. 
 

3. Amos Kater (Het Kasteel) ziet graag dat de sportvoorzieningen in de wijk behouden 
blijven omdat zijn activiteiten onlosmakelijk hiermee verbonden zijn. Die 
sportactiviteiten mogen ook andere zijn dan tennis en hockey. 
 

4. Freek Tanis houdt een presentatie namens sport; de presentatie is aangehecht. Sport 
heeft een maquette in 2D gemaakt welke maquette wederom als praatstuk fungeert: 
het is niet in beton gegoten. Dat gold ook voor de eerdere artist impression maar 
daar zaten achteraf ongelukkige elementen in die de discussie onnodig hebben 
vertroebeld zoals het betrekken van het VVE-groen bij de plannen. Sport hanteert 
dezelfde kwaliteitscriteria als de vrienden met betrekking tot het park: groen, 
sportief, spelen, autoluw, maatschappelijk en duurzaam. Er is een foto bijgesloten 
met de maquette die Sport als eerste heeft gepresenteerd en die diende als 
uitgangspunt voor de discussie. Ook is een foto bijgesloten van de maquette, zoals 
die tijdens de discussie is aangepast, waarbij de tennisvelden zijn verplaatst. 
 

5. In het plan van aanpak blijft de Van Vollenhovenkade grotendeels in stand en het 
groen tussen de flats wordt niet in het plan betrokken. De vijver kwalificeert als 
groen. Het onderdeel spelen is het trapveldje en de speeltuin. Sport hecht ook aan 
groenbeleving: met groen kun je zaken maskeren. Er moet een open sportpark 
verrijzen zonder te veel fysieke barrieres zoals hekken. De behoefte aan nieuwe sport 
is circa 7000m2 en kan gerealiseerd worden door de vrijgevallen bouwkavel aan de 
Van Vollenhovenkade bij het plan te betrekken. De nieuwe tennisvelden zouden 
bijvoorbeeld tegen de Hazewinkelstraat geprojecteerd kunnen worden omdat het 
gebied naast de molen enigszins verloren is en niet gebruikt wordt. Regine vraagt 
tijdens de presentatie of de cijfers over waar leden van de sportclubs vandaan 
komen, nader kunnen worden gepreciseerd per postcode. (de presentatie spreekt 
alleen van “directe omgeving”).  Op die manier komt er inzicht in de aantallen van 



binnen en buiten de Professoren-en Burgemeesterswijk. Er is toegezegd dat daarin 
zal worden voorzien. 
 

6. John Doove reageert namens sport op de alternatieve scenario’s van de Vrienden. Op 
Trigon passen geen tennisvelden. Naar de Vliet is geen optie omdat er een sterke 
binding met de wijk is en met de HC. Roelof Hol (HC) onderschrijft zulks en merkt op 
dat er ook nog een binding is met de scholen. Bovendien verdwijnt de kinderopvang 
als sport verdwijnt. Een satellietclub is organisatorisch moeilijk en de praktijk laat 
zien dat het zelden goed afloopt met satellieten. Met de voorgestelde uitbreiding is 
ook de grens aan de groei bereikt. 
 

7. Beide partijen hebben uitvoerig hun visie kunnen geven. De voorliggende 2D 
maquette – al dan niet aangepast – zou wat sport betreft het vertrekpunt moeten 
zijn in het overleg met de gemeente en het zou mooi zijn als er draagvlak voor is bij 
de vrienden. Bert wil het plan rustig bespreken met de vrienden maar ziet ook graag 
dat sport serieus nadenkt over de alternatieve scenario’s. In het overleg met de 
gemeente dient in ieder geval de financiële haalbaarheid aan de orde te komen 
alsmede de water- en parkeerproblematiek. Alsdan wordt ook duidelijk of 
ondergronds parkeren en het overkluizen van watergangen haalbaar zijn. Het begint 
met een plan waar een ieder zich mee kan verenigen. 
 

8. De volgende bijeenkomst heeft plaats op 13 juni 2018 om 20.00 uur in de 
Vredeskerk. 
 
Bijlagen: 
Lijst van aanwezigen  
Presenstatie Bert Stemerdink 
Presentatie Freek Tanis 
Foto 1 maquette 
Foto 2 maquette 
 

 


